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Protokoll fört vid Österlens Vattenråd styrelsemöte 2024-08-23 i  

Kristianstads kommun. Kl. 09.00-12.00 

 

Närvarande: Pia Dahlin (ordförande Kristianstads kommun), Kenneth Strömbeck (vice 

ordförande och kassör), Jeanette Qamar (Sekreterare, Simrishamns kommun, tjänsteman). 

Anders Larsson (Hörby), Martin Hallingström Skoglund (Kristianstad), Tomas Pålsson 

(Högestad & Christinehofs fideikommiss), Sven Sassersson (Tommarpsåns 

fiskevårdsförbund). Ronny Hammar (LRF).  

Adjungerade: Eelke Emilia Christinesdotter (Åtgärdssamordnare för vattenrådet), Jonas Dahl 

(Simrishamns kommun), Mona Eliasson (Kristianstads kommun) Anna Karin Åkesson 

(Kristianstads kommun), Emma Persson med praktikant Emmes Witte (Länsstyrelsen Skåne).  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat.  

 

2. Val av justerare 

Anders Larsson valdes till justerare.  

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötesprotokoll  

Protokollet lades till handlingarna. 

 

5. Presentation av styrelsens medlemmar. 

Styrelsens medlemmar presenterar sig.  

 

6. Ekonomisk redovisning.  

Omsättning, 27 303 kronor. Vattenrådet har fått in ett bidrag på runt 30 000 kr från 

vattenmyndigheten. På grund av sen fakturering av medlemsavgiften har vi ett 

minusresultat på 39 300 kr. Vilket kommer rättas till när fakturaavgifterna kommit in.  

Utgifterna har till störst del gått till åtgärdssamordnarens lön. På banken har vi ungefär 

5 miljoner kronor kvar för åtgärder i de olika projekten.  
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7. Nya medlemmar. 

Två nya medlemsansökningar har inkommit till vattenrådet.    

 

8. Återrapportering gällande besöksplats Hallamölla.  

Kenneth Strömbäck har löpande kontakt med projektledaren. Arbetet med 

anläggningen är upphandlad och klart och ska påbörjas i mitten av augusti. Det är 

bestämt ett preliminärt datum för invigning, den 27 oktober. Vi har fått fråga av 

projektledaren om vattenrådet vill vara med och bidrar med någon aktivitet under 

invigningen. Vilket Kenneth Strömbäck rekommenderar att vi gör.  

 

Projektledaren har vänt sig till vattenrådet med frågan om vi önskar en skylt vid 

besöksplatsen med information om vattenrådet. Styrelsens medlemmar hade under 

mötet möjlighet att lämna synpunkter på texten till skylten. 

 

Kenneth Strömbäck ber styrelsens medlemmar att fundera och återrapportera till 

honom om det finns någon aktivitet som vattenrådet kan göra under invigningen. 

 

9. Information om förlängd upphandling.  

Avtalet gällande recipientkontrollen upphör i december men går att förlänga ett år.  

 

Beslut: Upphandling förlängs med ett år. Man bör ställa frågan till Tomelilla kommun 

om de kan hantera upphandlingen.  

 

10. Rekrytering av vikarierande åtgärdssamordnare. 

Eelke Emilia Christinesdotter kommer i oktober månad gå på föräldraledighet och 

vara borta 100% fram till årsskiftet för att sedan börja arbeta 50% 2025. Vattenrådet 

har tillsammans med NKT påbörjat rekrytering av vikarierande åtgärdssamordnare och 

är nu i slutfasen. Två kandidater har gått vidare i rekryteringsprocessen.  

 

11. Återrapportering från åtgärdssamordnaren. 

a) Borgeby fältdagar.  

Eelke Emilia berättar att hon fått ett bra resultat från Borgeby fältdagar. 

Åtgärdssamordnaren knöt värdefulla kontakter både med medborgare och med 

andra åtgärdssamordnare. 

 

b) Projekt 

Idag har vi 11 potentiella projekt.  

Åtgärdssamordnaren presentera aktuella projekt. Beslut och närmare information 

sker vid nästa styrelsemöte.  

 

c) Konsult presenterar ny modell av förstudie. 

Naturvårdsingenjörerna presenterar en ny modell som de tagit fram för att 

underlätta beslutprocesserna i vattenrådet.  

 

Beslut: Åtgärdssamordnaren får i uppdrag att slutföra den föreslagna modellen med 

följande korrigeringar. 

• En översiktskarta samt inzoomad karta ska ingå.  
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• Mätbara och uppföljningsbar betygssättning som visar vad man grundat sitt 

beslut på.  

• Tillägg som visar om projektet är kostnadseffektivt. 

 

d) Övrigt 

Åtgärdssamordnaren har skickat ut informationsblad till 27 personer.  

 

e) Slutbesiktning. 

Åtgärdssamordnaren Eelke Emilia Christinesdotter informerar styrelsen om att 

slutbesiktning genomförs av den konsult som utfört projektet. Och frågar styrelsen 

om de inte anser att man bör ta in någon extern samt protokollföra det. Hon 

meddelar också att hon fått uppgifter och rekommendationer av en 

besiktningsperson som Kävlinge ån använder.  

 

Beslut: Styrelsen ger Eelke Emilia Christinesdotter i uppdrag att undersöka om 

vattenrådet kan upphandla en extern besiktningsman och om kostnaden ryms i 

projekten.   

 

12. Åtgärdsarbetet i Simrishamn. 

Jonas Dahl informerar om våtmarksarbetet i Simrishamns kommun.  

 

13. Övrigt 

Jeanette Qamar berättar att en remiss som inkommit inte besvarats.  

 

Ordförande uppmanar styrelsens medlemmar att den som har möjlighet bör gå på de 

möten som vattenrådet bjudits in till. Inbjudan ska ha kommit till styrelsens 

medlemmar via mejl. De eller den som kan medverka bör återrapportera om dagen till 

styrelsen efter dennes medverkan under nästkommande styrelsemöte.  

 

Kenneth Strömbeck lyfter att vattenrådet tidigare gjort en direktupphandling när det 

kommer till recipientkontrollen och undrar om vi inte kan göra det igen.  

Beslut: Jeanette Qamar får i uppdrag att undersöka regelverket.   

 

 

14. Godkännande att mötesdeltagarnas namn skrivs ut i protokollet och läggs ut på 

hemsidan 

Godkänns av styrelsens medlemmar.  

 

15. Mötet avslutas.  

 

Vid protokollet: 

Jeanette Qamar  

 

Justeras:    Justeras: 

Pia Dahlin     Anders Larsson  

                      


